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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  5 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 10/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 17 d'abril de 2013 
Horari: 19:30 h a 21:17 h 
Lloc: Centre Cívic de Can Llong – Castellarnau 
 
 
Assistents 
 
Marta Farrés Falgueras, presidenta 
Pol Gibert Horcas, vocal del PSC 
Olga Acero López, vocal del PSC 
Lluís Perarnau Reyes, vocal d’ES 
Teresa Llamas Frías, vocal de l’Agrupació de Veïns de Gràcia 
Salvador Tamborero Oribe, vocal de l’AV d’Arraona-Merinals-Can Gambús 
Jaume Selvas Casanovas, vocal de l’AV de Can Feu 
Francisco Javier Martínez Jiménez, vocal de l’AV de la Serra d’en Camaró 
Albert Gusi Miró, vocal de les entitats culturals 
Mercè Canalias Pons, vocal de les entitats culturals 
Martí Sala Roca, vocal de les entitats esportives 
Pilar Altarriba Vilarasau, vocal del grup altres entitats 
Fernando Fernández Moyano, vocal dels centres d’atenció primària 
Elisabeth Pineda García, secretaria delegada 
 
Altres assistents: 
 
Joan Carles Sánchez Salinas, alcalde  
Olga Jiménez Palau, cap del Servei de Drets Civils i Ciutadania 
Isabel Gay Giménez, responsable del Centre d’Atenció a la Dona 
Jordi Lozano González, tècnic de Drets Civils i Ciutadania 
 
 
Absents 
 
Isidre Vicente Rebull, vocal de les entitats culturals 
Jordi Argemi Alberich, vocal de les entitats esportives 
Alfonso Moreno López, representant del PP (5%) 
 
Excusen la seva absència: 
 
Quim Carné Jordana, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Xavier Casas Hurtado, vocal de CIU 
Rosend Valls Valls, vocal de les entitats de gent gran 
Sergi Mestres Garcia, vocal de les entitats culturals 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació de l’Oficina de Drets Civils i del Centre d’Atenció a la Dona. 
3. Resultat del procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a l’Ajuntament 

de Sabadell. 
4. Presentació de les línies polítiques del nou govern municipal.  
5. Nomenament pendent del representant en el Consell Escolar Municipal.  
6. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
7. Comunicacions. 
8. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells, del districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
La Sra. Farrés demana si els vocals volen fer esmenes a l’acta anterior. El Sr. Sala 
demana que es facin constar les esmenes que va fer a través de correu electrònic el 
passat 12 d’abril. 
 
Aquestes s’inclouen en l’acta anterior i es tornarà a enviar a tots els vocals. L’acta del 
dia 17 de gener amb l’esmena inclosa queda aprovada per unanimitat. 
 
 

2. Presentació de l’Oficina de Drets Civils i del Centre d’Atenció a la Dona 
 

La Sra. Farrés presenta als representants de l’Oficina de Drets Civils i del Centre 
d’Atenció a la Dona.  
 
La Sra. Jiménez i el Sr. Lozano faran la presentació de l’Oficina de Drets Civils; i la Sra. 
Gay farà el mateix amb el Centre d’Atenció a la Dona (CAD).  
 
La Sra. Jiménez pren la paraula i explica que la Regidoria de Drets Civils i Ciutadania té 
com a objectiu el desenvolupament d’aquesta ciutat compromesa amb els valors, una 
ciutat gresol de ciutadans i ciutadanes que comparteixen drets i deures, que són 
solidaris i cooperen amb les altres persones, que acullen les persones nouvingudes des 
del valor de l’hospitalitat, que s’impliquen  activament a favor de la igualtat entre dones i 
homes  o contra qualsevol tipus de violència, que  treballen a favor de l’autonomia 
personal i la llibertat, que aposten per l’emancipació dels i les joves i que, des de 
l’estima, el respecte i l’austeritat, creuen que la diversitat i la interacció són la base de la 
convivència 
 

La Sra. Jiménez explica als presents  que la  Regidoria de Drets Civils i Ciutadania,  que 
engloba  joventut,  convivència,  nova  ciutadania  i  igualtat;  i comenta que  el Pacte de 
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Valors que és la columna vertebral del departament, que es va presentar en els 
Consells de Districte, en el decurs de 2012.  
 
A continuació, la Sra. Jiménez passa la paraula a la Sra. Gay, que explicarà la feina que 
es fa des del el Centre d’Atenció a la Dona.  
 
La Sra. Gay comenta que el CAD ja porta funcionant força temps, però que de tant en 
tant es fa un traspàs de informació a les entitats per tal que coneguin els recursos que 
es gestionen.  
 
Explica que, l’Ajuntament de Sabadell, mitjançant la Regidoria de Drets Civils i 
Ciutadania, té com a principal objectiu prestar atenció, assistència i orientació a les 
dones que es troben en situació de discriminació per raons de gènere.  
 
El Centre d’Atenció a la Dona ofereix aquests serveis: 
 

• Atenció social, personalitzada i professional a totes les dones que facin una 
demanada per una problemàtica personal derivada de raons de gènere.  

• Atenció psicològica – terapèutica per una millor realització personal.  
• Assessorament jurídic i personalitzat sobre assumptes d’interès legal per a 

dones, principalment sobre temes de separacions, divorcis, violència masclista, 
etc. 

• Atenció psicològica infantil per als fills i filles de les usuàries per tal de facilitat 
suport emocional i psicològic dels infants.  

 
En aquest darrer punt, la Sra. Gay, fa especial referència ja que Sabadell és dels pocs 
ajuntaments que té servei d’atenció als infants que pateixen violència de gènere, ja sigui 
directa o indirectament.  
 
Es lliura un díptic explicatiu de les tasques que es fan al CAD i es comenta amb els 
presents que facin difusió, ja que és una eina de vital importància per moltes persones.  
 
A continuació, pren la paraula el Sr. Lozano qui comenta que l’Ajuntament de Sabadell, 
en el marc del Pacte dels Valors de la Convivència a Sabadell, té com a objectiu 
principal fer real la dignitat i la qualitat de vida per a tothom sense cap tipus de distinció.  
 
El Sr. Lozano explica que l’ODC és un espai de referència per a la informació, 
l’assessorament i la prevenció, adreçat als ciutadans i ciutadanes o col·lectius que 
necessitin suport i acompanyament alhora d’exercir el dret a la igualtat d’oportunitats i a 
la seva plena ciutadania per raons d’edat, de creences, conviccions i ideologia, gènere, 
origen i, per últim, orientació sexual.  
 
Comenta també, que es un espai de divulgació i de recursos dels Drets Humans i dels 
Drets Civils bàsics a l’abast de les entitats i ciutadania en general, amb: 
 

• Servei de documentació, formació i accés digital.  
• Activitats de sensibilització. 
• Xerrades i recursos 
• Activitats de prevenció. 
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• Activitats de divulgació. 
 
El Sr. Lozano destaca, també, el treball que es porta des de la Comissió de la 
Convivència i el treball que es fa per commemorar els dies internacionals relacionats 
amb la tasca de la regidoria.  
 
Per concloure, el Sr. Lozano, explica que l’ODC vol ser una finestreta comuna i oberta 
per tots els ciutadans i ciutadanes i les entitats que necessitin informació i 
assessorament en temes de Drets Civils i convivència. 
 
A continuació, la Sra. Farrés comenta que tant el CAD com la ODC són recursos molt 
interessants, i comenta que si alguna entitat necessitat més informació es pot adreçar 
directament a la oficina, situada al c. Blasco de Garay, 19; o sinó a través del districte.  

 
(20.10 hores. Marxen la Sra. Jiménez, la Sra. Gay i el Sr. Lozano i arriben el Sr. 
Sánchez i la Sra. Altarriba). 

 
A continuació, la Sra. Farrés proposa fer un canvi en l’ordre del dia. Es proposa que el 
proper punt sigui la presentació de les línies polítiques del govern municipal, a càrrec de 
l’Alcalde Joan Carles Sánchez.   

 
4. Presentació de les línies polítiques del nou govern municipal 

 
Pren la paraula l’alcalde, Joan Carles Sánchez que saluda tots els assistents. Tot 
seguit, ens parla de les principals línies de govern que s’han establert durant els dos 
anys que queden de mandat i que s’estan donant a conèixer en els àmbits de 
representació i participació  ciutadana, com ho són els Consells de Districte. 
 
En primer lloc, ens explica que en el nou cartipàs municipal s’estableixen prioritats com 
són les del servei d’Habitatge i de Serveis Socials. Comenta que en el discurs del Ple de 
nomenament ja es va avançar que les polítiques d’habitatge eren la principal 
preocupació, no només pels desnonaments, sinó pel fet que molta gent no té dret a un 
habitatge digne. 
 
Argumenta que l’experiència a través de Vimusa, ha estat molt positiva durant aquests 
any, però ara no és el moment de fer noves inversions o promocions. Per tant, diu que 
el que cal és un enfocament més social del servei d’habitatge, i d’aquí ve la importància 
del departament de Serveis Socials i que s’hagi  constituït la regidoria d’Habitatge i 
Serveis Socials. 
 
Seguidament, ens fa saber que hi ha un problema de fons amb l’habitatge, ja que el 
públic que tenien fa uns anys, que accedia a la compra d’un habitatge de protecció 
oficial, avui dia no pot accedir-hi. Les rendes són més baixes i els imports que estaven 
establerts per comprar aquests edificis, difícilment avui dia, serien acceptats per les 
entitats financeres per subrogar aquella hipoteca. Així doncs, conclou que l’Ajuntament 
no té la solució, però sí que tenen recursos com ara: un parc d’habitatges de lloguer, 
línies de treball en habitatges d’emergència, línies de mediació i cessió d’habitatge, 
diners de cobertura social per tal que la gent no perdi el seu habitatge, sistemes de 
mediació amb la banca etc. 
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En segon lloc, expressa que una de les altres prioritats del govern municipal és la lluita 
contra l’atur, dintre de les possibilitats de la ciutat. Per aquest motiu es fa especial 
enfasí en espais com el Vapor Llonc i la Fàbrica Molins. Serveis públics que han tingut 
una gran importància durant anys per la cohesió de la ciutat i que ens aquests moments 
podrien tenir dificultats de viabilitat.  

 
Explica que altres serveis que preocupen i que estan en el centre d’atenció política són 
tots els que relacionats amb Serveis Socials. Comenta que creixem amb un ordre de 80 
a 90 famílies cada mes que necessiten el suport del Rebost Solidari. Així doncs, si es 
manté aquesta tendència, s’ha calculat que a final d’any 3.000 famílies en dependran.  
 
Seguidament també fa esment a les beques de menjador, els menjadors escolars i les 
diferents línies de col·laboració i d’ajuda des de Serveis Socials que tenen una 
exigència pressupostaria cada vegada més alta. 
 
Conclou, doncs, que l’actuació dels ajuntaments avui dia és la lluita contra la pobresa i 
contra  situacions de misèria i aquest fet, ja que aquestes situacions podrien crear 
inestabilitat social. 
 
Paral·lelament, explica que la ciutat també pensa en les ciutats intel·ligents, les noves 
oportunitats empresarials o de desenvolupament tecnològic, l’ampliació o millora dels 
serveis públics, les possibilitats que es generen al voltant de la B-30, les possibilitats 
d’inversió i implantació empresarial que hi ha al voltant de l’entorn metropolità de 
Barcelona etc. En definitiva expressa que cal tractar amb esforç la situació que estem 
vivint, però que també cal tenir una visió de futur. 
 
D’altra banda, comenta que el proper mes de maig és previst d’aprovar el pressupost 
municipal, ja que no es va poder aprovar a principis d’any perquè no hi havia les 
condicions polítiques necessàries. Expressa que aquest pressupost té dues 
característiques. 
 
La primera característica tracta de la via de sanejament econòmic de l’Ajuntament de 
Sabadell, que, tot i que sembla difícil, s’ha reduït el dèficit. Hem passat de 3,5 milions 
d’euros que teníem l’any passat a 2,4 milions d’euros que tancarem aquest any. Per 
tant, expressa que hi ha reducció de dèficit i que s’ha ampliat el període de cobertura 
dels ingressos de dubtós cobrament. 
 
Insisteix que hi ha un problema de fons a la tresoreria, ja que tenim morositat en el 
pagament que fem als proveïdors. Explica que la Generalitat té un deure concret amb 
l’Ajuntament de 16 milions d’euros, aproximadament. Ens fa saber que la setmana 
passada va poder parlar amb el president de la Generalitat i aquest li va traslladar que 
la situació en que ens trobem nosaltres com Ajuntament la té també ell amb el propi 
Govern de l’Estat. 
 
Aclareix que estem millor ara que no pas fa 10 mesos quan es va constituir el Pla 
d’Ajust Municipal. 
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L’altre característica d’aquest pressupost és que garanteix que els serveis que tenim a 
la ciutat continuïn actius, tot i que alguns han sofert modificacions d’horaris però 
continuen oberts i, a la vegada, garanteixen la plantilla municipal. 
 
A continuació, i tractant-se del Districte Cinquè, el Sr. Sánchez fa referència a la trobada 
amb el Sr. Vila, conseller de Territori i Sostenibilitat, en relació amb el soterrament de 
les vies de Gràcia Can Feu, entre d’altres temes.  
 
El Sr. Sánchez comenta que, en relació a la obra dels FGC, es mantenen calendaris; la 
finalització està prevista pel 2015 i posta en marxa pel 2016. 
 
En relació al soterrament i la trobada amb el Sr. Vila, el Sr. Sánchez explica que la 
Generalitat no té diner, per tant s’ha de mirar l’exercici de les plusvàlues urbanístiques. 
Comenta també que, a la Generalitat, no li beneficia el soterrament, és un tema de 
ciutat. 
 
El Sr. Sánchez comenta que primer, la Generalitat, ha d’acabar l’estudi informatiu per 
veure quin cost suposaria el soterrament i saber a quines necessitats ens enfrontem, i 
un cop fet això es podrà veure que es pot assumit i que no.  
 
El Sr. Sánchez també comenta que s’haurà de constituir una comissió de treball a tres 
bandes: Ajuntament de Sabadell, veïns de la zona i Generalitat per tal de veure com es 
transforma aquesta zona (reconversió urbanística, plusvàlues, noves zones verdes, 
evitar la pèrdua d’equipament, etc.). 
 
El Sr. Sánchez comenta que no serà un exercici fàcil, però que cal treballar-ho, ja que 
per la zona i la ciutat és molt important. També comenta que ara, amb la obra en marxa 
hi ha un tema d’oportunitat, de fer-ho tot seguit. 
 
La Sra. Llamas comenta que, si ara només hi ha una tuneladora hauran d’anar més 
ràpids per acabar dintre dels terminis. I que si només hi ha una màquina, els diners que 
s’han estalviat per aquesta via, els poden invertir en altres tasques de la obra.  
 
El Sr. Sánchez explica que la velocitat de la tuneladora és la mateixa, i que tot i haver 
una màquina només treballant no pot anar més ràpid amb la fi d’evitar moviments i 
vibracions innecessàries.  
 
La Sra. Llamas demana saber, si el soterrament és un benefici per la ciutat, perquè les 
plusvàlues s’han de fer a Gràcia.  
 
El Sr. Sánchez comenta que efectivament és un benefici per la ciutat però que 
d’aquesta operació els barris que més gaudiran seran Gràcia i Can Feu.  

 
(20.37 Arriba la Sra. Acero). 

 
El Sr. Perarnau demana saber perquè el Conseller ha dit que no es farà l’obra ara.  
 
El Sr. Sánchez respon que, el conseller va dir que no es faria sinó hi havia finançament. 
Per tant, s’ha de treballar en aquesta línia, en trobar el finançament. 
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El Sr. Perarnau explica que, des de ES, s’han qüestionat el conveni pel tema de les 
plusvàlues, no s’entén com han de sortir diners d’una operació com aquesta.  
 
El Sr. Sánchez comenta que, actualment, les administracions no tenen diners per tant 
s’han de treure d’allà on sigui possible, i les plusvalues poden ser una bona opció.  
  
El Sr. Sánchez destaca la sensibilitat del nou conseller, ja que ha estat alcalde i entén 
molt bé els temes de ciutat.  
 
El Sr. Sala comenta com a veí que troba molt positiu el tema de demanar l’estudi 
informatiu a la Generalitat i destaca que, ara que s’està duent a terme la resta de la 
obra, és l’oportunitat de fer el soterrament, per tant comenta que s’ha d’intentar treballar 
en aquest sentit.  
 
El Sr. Sánchez insisteix que tot dependrà com es doni la situació econòmica, però que 
no es deixarà de treballar.  
 
Comenta que en un parell de setmanes es celebrarà una comissió de seguiment de 
ciutat.  
  
Seguidament, es reprèn l’ordre del dia.  
 
 

3. Resultat del procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a 
l’Ajuntament de Sabadell 

 
Pren la paraula la Sra. Pineda qui, a través d’un power point, explica als presents el 
procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa, que s’està duent a terme 
a l’Ajuntament de Sabadell. 
 
En relació a aquest tema, el Sr. Gusi demana per la signatura digital. La Sra. Farrés 
comenta que, per la gran majoria de gestions que es fan a l’Ajuntament de Sabadell no 
cal disposar de signatura digital.  
 
En aquest sentit la Sra. Pineda comenta que aquesta no és necessària per tràmits com 
demanar sales als centres cívics, permisos de via pública, etc.  

 
 
5.  Nomenament pendent del representant en el Consell Escolar Municipal 
 
 La Sra. Farrés comenta que encara tenim pendent de nomenar al representant del 

Consell del Districte 5 en el Consell Escolar Municipal.  
 
 Al no haver cap representant queda pendent per propers Consells de Districte.  
 
 
 
 
 



 72

6.  Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 
Consell de Ciutat 

 
 Des de la darrera sessió del Consell de Districte, només s’ha convocat el Consell de 

Salut.  
 
 El Sr. Perarnau, representant del Consell del Districte Cinquè al Consell de Salut, pren 

la paraula i fa un resum dels temes tractats en aquesta darrera sessió celebrada el 
passat 20 de març.  

 
El Sr. Perarnau comenta que el Consell de Salut es va celebrar a la nova seu d’AVAN, 
ubicada al carrer Estrella, i en el qual l’entitat va presentar els seus projectes.  
 
Comenta que l’entitat AVAN va destacar que, des de la Generalitat de Catalunya, han 
retallat moltes places deixant sense cobertura la inversió que entitats d’aquest àmbit 
han fer per cobrir-les.  
 
El Sr. Perarnau explica, també, que es va parlar sobre el “pacient crònic” i fa un resum 
sobre aquest tema a la resta de vocals.  
 
Per últim es va parlar de la propera marató de donació de sang.  
 
El Sr. Fernández fa especial atenció al Pla de Salut, relacionat amb el pacient crònic; 
comenta que s’actua amb persones ja identificades amb determinades malalties i es 
treballa amb aquestes per tal de millorar, en la mesura del possible, la seva qualitat de 
vida.  
 
La Sra. Farrés cementa que el model de teleassistència que tenim a Sabadell està molt 
lligat al CAT Salut, i això permet un treball molt més coordinat i eficient.  
 
El Sr. Fernández explica que amb tot això, un dels objectius que es vol aconseguir és 
reduir el temps d’espera en les atencions.  
 
 

7. Comunicacions 
 

La Sra. Pineda comenta que s’ha preparat el document on s’inclouen els temes 
presentats pels veïns en anteriors consells i s’acorda que aquest document s’enviarà 
adjunt a la present acta.  
 
En aquest sentit, la Sra. Farrés comenta que, si a tots els vocals els hi sembla correcte, 
aquest document s’anirà treballant cada dues sessions.  
 
La Sra. Farrés comenta que, tal i com ja es va avançar en darreres sessions i complint 
amb el reglament dels Consell dels Districte, s’han donat de baixa a tres vocals que 
portaven sense assistir justificadament a més de tres sessions continuades o cinc 
d’alternes, d’acord amb l’article 10 de l’esmentat document. 
 
La Sra. Farrés comenta que hi ha una obra ocupada per la PAH al carrer Sant Ferran. 
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En aquest sentit, el Sr. Selvas i la Sra. Canalias comenten que el bloc de pisos que hi 
ha a la cantonada dels carrers Jaquard i Cèsar Torras també està ocupat. 
 
La Sra. Farrés comenta que es farà comprovació i seguiment d’aquest tema, tot i que 
com Ajuntament no es pot actuar directament. El que si que s’intenta és pactar amb els 
bancs el lloguer social per intentar trobar una solució a aquestes famílies. 
El Sr. Sala comenta que a vegades, en situacions d’ocupacions il·legals, el problema es 
l’estat de l’habitatge un cop surten els ocupes. 
 
La Sra. Farrés comenta que hi ha diversos tipus d’ocupacions. Les que es fan a nivell 
individual són molt difícils de controlar, però les que es fan a través de plataformes 
poden arribar a donar més garanties de manteniment. Aclareix que l’Ajuntament de 
Sabadell no pot desocupar pisos.  
 
La Sra. Farrés comenta, també, que aquest passat cap de setmana s’ha inaugurat l’hort 
urbà del carrer Manso, que ha estat promogut per diversos veïns i veïnes del barri, i que 
ha donat dignitat a un solar que feia molt temps que donava problemes de salubritat i 
neteja.  
 
La Sra. Farrés explica com està el tema del trasllat d’Ethos a la Torre de la Serra d’en 
Camaró. Comenta que s’han fet diverses reunions amb veïns i l’AV i s’han comentat 
dues qüestions diferents; la primera és la necessitat que té el barri d’ampliar els espais 
per fer activitats. I la segona, és la por que provoca el desconeixement de l’activitat de 
l’entitat Ethos.  
 
La Sra. Farrés comenta que, pel tema dels espais, s’ha ofert la possibilitat a l’AV 
d’ampliar espais amb la masia del viver municipal. Explica també que la Torre està 
destinada per ús assitèncial, però tot i així l’AV podrà mantenir espais en aquesta.  
 
El Sr. Martínez comenta que els veïns estan en contra perquè no acaben de coneixer 
l’activitat que fa Ethos, i això s’ha d’explicar correctament.  
 
El Sr. Fernández destaca la presentació de les activitats que va fer Ethos en el Consell 
de Salut. Comenta que el treball que fa aquesta entitat és amb persones que ja estan 
fora de les addiccions i que volen recuperar la seva normalitat vital . 
 
La Sra. Farrés destaca els controls periodics que fa l’entitat, i si es detecta que algú 
consumeix substàncies indegudes surt immediatament del programa.  
 
El Sr. Martínez comenta que la màxima preocupació són els espais públics que hi ha al 
voltant de la Torre, que estan sempre plens de nens i nenes jugant.  
 
La Sra. Farrés comenta que, a nivell d’entorn, els de Ethos no provoquen molèsties.  
 
La Sra. Pineda comenta que no es pot instal·lar el contenidor de roba que va demanar 
el Sr. Tamborero, a la Plaça dels Doctors Banting i Best, ja que ja hi ha un al Mercat de 
Merinals, i la prova pilot és instal·lar un per districte.  
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La Sra. Pineda comenta que el Pati de la Nau continuarà tancat tal i com porta des del 
mes de setembre; ja que primerament, no es tracta d’una plaça sinó que és un 
equipament municipal. I en segon lloc no es va respectar l’ús pel qual es va obrir, patia 
un greu incivisme per part dels seus usuaris. La Sra. Llamas comenta que van fer una 
instància demanant la obertura, ja que diversos veïns de la zona del Pati de la Nau es 
van adreçar a l’Agrupació.  
 
Per últim, la Sra. Farrés comenta que aquest proper cap de setmana s’inaugura la 
Biblioteca Pública del barri de Gràcia, promoguda gràcies al treball de diferents entitats 
del barri i que està ubicada a l’IES Pau Vila.  
 
 

8. Torn obert de paraules 
 
Pren la paraula el Sr. Tamborero i demana saber si, que tot i haver-se allargat la 
campanya de poda, aquesta perjudica el desenvolupament de l’arbre un cop germinat.  
 
Es comenta que si es continua amb la poda tot i la germinació deu ser compatible; tot i 
així la Sra. Pineda comenta que ho demanarà als serveis tècnics.  
 
El Sr. Tamborero comenta, també, que tornen a haver rosegadors a la part de la Fase 2 
del Polígon Merinals.  
 
La Sra. Pineda comenta que aquesta part és d’INCASOL, però que es farà notificació.  
 
En relació amb els contenidors de roba, la Sra. Acero comenta que a la zona on ella viu 
sempre hi ha molta roba fora dels contenidors, però que la gent la recull i no dóna la 
sensació de brut.  
 
El Sr. Martínez comenta que la obra de la Carretera de Terrassa continua estant molt 
bruta i l’aigua torna a sortir cap a la vorera. També comenta l’estat del solar del carrer 
Homer, 7 i que falta la placa de la font de la plaça Magdalena Calonge.  
 
El Sr. Sala, tal i com va fer a través de correu electrònic, aclareix que, en el darrer ple, 
quan va fer referència al tracte de la Policia Municipal no ho va fer perquè no parlessin 
català, sinó per les formes que a vegades fan servir els agents tot i haver de tenir un tó 
de responsabilitat.  
 
El Sr. Sala també demana un llistat actualitzat dels vocals, ja que hi han tres baixes i 
alguna nova alta.  
 
La Sra. Farrés comenta que s’enviarà amb la propera convocatòria.  
 
El Sr. Gusi comenta que al carrer Compte Jofre hi ha un sot a la calçada que és força 
gran. També comenta que falten diverses papereres de plàstic al barri.  
 
La Sra. Pineda comenta que ja tenen constància del sot del carrer Compte Jofre i que 
està en llista per tal de ser reparat. Es tornarà a passar nota als serveis tècnics. Pel que 
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fa a les papereres, la Sra. Pineda comenta que són objecte fàcil de vandalisme, i que 
s’intenten reposar en la mesura del possible.  

 
 
La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretaria delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretaria delegada     Vist i plau 

La presidenta 


